



Hall 11.1
Stand E030 F031



Alexis II
E. i M. Łukasik sp. jawna
ul. Bodycha 97, Reguły
05-820 Piastów



tel: +48 22 738 72 70
+48 22 738 72 80
fax: +48 22 723 06 35
babymix@babymix.pl



BABY ACCESSORIES, PLUSH TOYS,
EDUCATIONAL TOYS, RIDE-ON CARS,
BABY WALKERS, BATTERY-OPERATED
CARS, TRICYCLES, BICYCLES

BABYZUBEHÖR, PLÜSCHTIERE,
LERNSPIELZEUGE, RUTSCHAUTOS,
LAUFLERNHILFEN, KINDER
ELEKTROAUTOS, KINDER DREIRÄDER,
KINDER FAHRRÄDER

Baby Mix – leading brand in the market of baby products. The innovation and solidity of our products are quickly getting popularity and renown.

Baby Mix brand has been bringing lots of children's joy and smiles for twenty five years. We offer toys and accessories for babies which stand out with interesting designs, best quality of materials applied and perfection in every detail. The best proof of our professionalism and continuous development is a big team of loyal customers of Baby Mix brand in Poland and all over the world.

Seeking for the latest trends on the market of baby products we don't forget about the best ratio of price to quality, as evidenced by winning the poll "Price Quality". We won many prestigious awards like Gazells of Business ("Gazelle Biznesu") and Reliable Company ("Wiarygodna Firma") and we were declared to be the environment-friendly company.

Toys with Baby Mix logo possess all required safety certificates.

ALEXIS II

25 YEARS OF TRADITION AND EXPERIENCE

ALEXIS II

25 JAHRE TRADITION UND ERFAHRUNG

Baby Mix – führende Marke im Bereich der Produkte für Kinder. Innovation und die Robustheit unserer Produkte gewinnt am Popularität und Berühmtheit.

Seit 25 Jahren hat die Marke Baby-Mix, viel Freude und Lächeln für kleine Kinder gebracht. Wir bieten Spielzeuge und Babyartikel an, die sich durch ihre interessantes Design, die beste Qualität der Materialien und sorgfältige Verarbeitung auszeichnen. Die große Anzahl an unsere Kunden in Polen und auf der ganzen Welt, spiegelt dynamische Entwicklung unserer Unternehmen und konsequent realisierter Unternehmensstrategie. Auf der suche nach neusten Trands auf dem Kinderartikelmarkt, wir haben nicht vergessen über Verhältnis zwischen Preis und Qualität. Wir sind die Gewinner vieler Auszeichnungen, da unter: der "Quality Price" Meinungsumfrage, Gazellen des Geschäfts (Business-Gazellen), zuverlässige Unternehmen (Solidna firma), umweltfreundliche Firmen (firma Przyjazna środowisku).

Produkte mit dem Logo Baby-Mix verfügen über alle erforderlichen Sicherheitszertifikate.

